
 
Referat til bestyrelsesmøde d.15.03.2023 kl. 19:00 – 21:30 

Tilstede: Anne-Marie, Monica, Maria, Lene, Lis, Marianne, Else 

Afbud: Henriette og Liv 

 

Dagsorden: 

 

Beslutninger 

1. Valg af referent: Lene 

 

2. Netværksmøde med BU chefen d. 23.05.2023 kl 16:45 – 18:00 – Hvem 

deltager?  

Maria deltager 

 

3. Planlægning af spirefesten d. 8. maj 

Nogle forældre skal bage kage 

Forældre kan donere frø og spirer 

Tilmeldingslisten bliver samtidig en liste hvor man melder sig på opgaver: fx 

bage kage, stå i kagebod, luge, lave stakit, plante osv. Else laver tilmeldingsli-

ste. 

Ekstra aktivitet: op til spirefesten maler børnene runde sten som mariehøns og 

biller, som vi kan lime på tipien til spirefesten – det står Marianne og Christina 

for. 

 

4. Dagtilbudsaftalen – Vi skal tilkendegive om vi vil tilgå den nye aftale 

der er lavet for de selvejende dagtilbud senest 1. maj.  

a. Marianne orienterer om personalets holdning  

b. Else har været til spørgetime og møde i selvejeregi 

Den nye aftale medfører muligvis mindre fleksibilitet for medarbejderne, og det 

er vi skeptiske over for. Vi venter med at tage en beslutning, til Else har været 

til netværksmøde med de andre selvejende institutioner. 

 

5. Er der nogle der vil med på FOBU’s webinar om bestyrelsesarbejdet d. 

19. april: https://fobu.dk/professionalisering-af-bestyrelsesarbejdet-hvordan-

spiller-vi-hinanden-gode-til-gavn-for-vores-faelles-kerneopgave/ 

De fra bestyrelsen der har tid og lyst kan frit tilmelde sig. 

 

 

Drøftelser 

6. Skiftetøj. 

a. Personalets udkast til ny procedure. 

Personalet melder den nye procedure ud på Aula, og vi kan gøre status til foræl-

dremødet til sommer: hvordan er det gået, er der brug for at rette noget til 

 

7. Fondsansøgning – hvor langt er vi?  

Else og Lene var til oplæg om Udelivspuljen. Else har talt med Christoffer, som 

holdt oplæg, og har fået mange gode tips. Vi samler vores indsats omkring an-

søgningen til Udelivspuljen.  

 

8. Punkter/spørgsmål fra Bestyrelseskonferencen 

https://fobu.dk/professionalisering-af-bestyrelsesarbejdet-hvordan-spiller-vi-hinanden-gode-til-gavn-for-vores-faelles-kerneopgave/
https://fobu.dk/professionalisering-af-bestyrelsesarbejdet-hvordan-spiller-vi-hinanden-gode-til-gavn-for-vores-faelles-kerneopgave/


Spørgsmålene fra konferencen er inspirerende. Vi kunne godt tænke os at dis-

kutere dem videre på et kommende bestyrelsesmøde. Vi kunne godt tænke os 

at lave en form for oplæg til den kommende bestyrelse – hvad står Valnødden 

for pædagogisk og værdimæssigt, og hvilke visioner arbejder vi frem mod.  

 

 

0rientering  

9. Nyt fra Valnødden 

a. Kontor 

a. Afsluttende regnskab for 2022 

Else gennemgik regnskabet 

b. Personalenyt og børnenyt 

Marianne og Else fortalte nyt om børn og personale 

c. Det grønne akademi – forandringsagenter 

Der kommer besøg fra grønne agenter som fx måler Valnøddens 

CO2-udledning eller kigger på vores affaldssortering. De grønne 

agenter er under uddannelse lige nu, og vil så begynde deres be-

søgsrunde senere på foråret. 

d. Sporskiftemeritstuderende  

Det er stadig uafklaret, om vi kan få støtte til uddannelsen. Else er 

fortsat i dialog med FOBU. Bestyrelsen skal begynde at overveje, 

om pengene til uddannelsen kan findes, hvis ikke vi får støtte. Er 

der andre steder at hente penge – vi vil drøfte det på næste besty-

relsesmøde.   

e. Pædagogisk dag d. 24. marts. -  Valnødden lukker kl 12:00 

Personalet er fuld i gang med planlægningen af en rigtig god Pæ-

dagogisk dag. Der skal laves legestationer og prøves nye lege af.  

 

 

10.Næste møde. Else sender en doodle ud med ny dato.  

 

 

11.EVT 

 

 


